
 

Åpen 

Styremøte 12.03.2025 
Møterom Levanger kommune. 
 
Deltakere 
Navn Initialer Tilstede Kommentar 

Svein Erik Veie  SEV X  

Espen Sivertsen ES X  

Tormod Hovd TH X  

Tor Einar Jørgensen 

Håvard Soknes Aunet 

Dag Kristian Halsan 

TEJ 

HSA 

DKH 

X 

X 

X 

Referent, teams 

 

Anders Nevermo AN X  

Hege Resell Amdahl HRA X  

    

Saksliste: 

1. Tomtvassposten 
2. Forberede påskemorro 
3. Orientering fra møte Dag og Svein Erik hadde med SGA 28.2 
4. Andre saker. 

 
Referat: 

 

1. Tomtvassposten. 

a. Sendes ikke ut på papir i år. Sendes elektronisk via Digipost, Epost, publiseres på Web, 

Facebook. Sende link på SMS. Dette gir mulighet for et litt mer fyldig dokument. Vi tar 

en Epost runde for å gå igjennom/ferdigstille før utsendelse. 

2. Forberede påskemorro. 

a. Natursti: Hege 

b. Innkjøp av varer: Tormod 

c. Vann / Gass: Espen 

d. Premier: Espen 

e. Oppslag/Plakater: Dag 

f. Styret møter 10.00 

3. Orientering fra møte Dag og Svein Erik hadde med SGA 28.2 

a. Vannposter tatt opp med SGA. Det eksisterer noen vannposter i området storparkeringa / 

Tomtvasslia. Ikke egnet som drikkevann. 

b. SGA ønsker en større Gapahuk ved Tomtvasslia. Den som står der kan da flyttes til en 

annen plass. Ikke noen konkrete planer. 

c. Sti til gapahuken må etterfylles med grus. Dugnadsarbeide 

d. Befaring ved Kleivtjønna med SGA skal gjennomføres, se på stier og eventuelt bytte av 

grind. 

e. Gjengroing av vannet. SGA undersøker hva som er brukt, og erfaring fra vann i Åsen. 

f. Jaktkort. SGA lufter muligheten for forkjøpsrett for innenbygds/hytte eiere med de andre 

som inngår i Levangerkortet. Tomtvasslaget lager en uttalelse på ønsker omkring 

reguleringer i Levangerkortet med fortrinnsrett til innenbygds / hytteeiere ved kjøp av 

jaktkort. 

4. Eventuelt.  
a. Jakthytta. 

Hytta trenger nytt tak. Tror tømmeret er OK. Anders ser på muligheten for å få satt i 

stand hytta. 

b. Erosjonssikring. 



 

Åpen 

Det er ikke noe nytt at det er erosjon rundt vannet, Slik har det vært i alle år siden den ble 

demt opp. Det er ikke noen endring i høyde på reguleringen etter de siste vedlikehold av 

demningen. Større fylling av vannet i de senere årene medfører mer erosjon. 

 
Neste møte: 14.5. 


